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Verslag van de raadscommissievergadering Sociaal Domein en 
Volkshuisvesting d.d. 12 oktober 2017 
 
Aanwezig 
Voorzitter : Harrie Verkampen 
Commissiegriffier : Franka van Lieshout 
 
Commissieleden : 12 / 14 
CDA : Thijs van de Elsen, Rick van Kessel, Anita Relou 
Lokale Realisten : Truus van Dijk, Dini Methorst-van Kessel, Anne van den 

Nieuwelaar 
Dorpspartij : Henk van Eck, Rens de Haas 
D66 : René Leenders 
PVDA : Jan Boot, Janine Cronenburg-Drost 
OPA : Frans Faeles 
 
Collegeleden 
Jan Bevers (wethouder) 
 
Ambtelijke vertegenwoordiging namens college 
Anouschka van Laarhoven, Brigitte van Bladel, Han Weijers 
 
Andere aanwezigen 
Harry Woltring (Peelgemeenten) 
 
Het verslag is opgesteld door Franka van Lieshout. Zij werd een minuut voor aanvang van 
het overleg gevraagd of zij dat op zich wilde nemen, zonder voorbereiding of inhoudelijke 
kennis. 
 
1. Algemene mogelijkheid tot inspreken 
Hier wordt geen gebruik van gemaakt.  
 
2. Openen commissievergadering, mededelingen en vaststellen van de agenda 
De voorzitter opent de vergadering om 20.00 uur. 
 
3 a Vaststellen verslag commissie Sociaal Domein en Volkshuisvesting d.d. 14-9-2017 
Verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
LR stelt n.a.v. het verslag twee vragen over agendering ‘Eigen bijdrage WMO’. Is het nog 
zinvol om dat in de raadscommissie te bediscussiëren nu het al in de begroting is 
opgenomen? Dit onderwerp wordt meegenomen onder punt 6. 
Op verzoek van de griffier inventariseert LR of naast LR andere commissieleden 
geïnteresseerd zijn in een werkbezoek Senzer. Er is voldoende belangstelling.  
 
Toezegging: 
Werkbezoek Senzer wordt in afstemming met de leden van de raadscommissie 
georganiseerd. 
  
   b Lijst met toezeggingen. 
Geen opmerkingen. 
 
   c Termijnplanning 
Geen opmerkingen 
 
4. Informeren 
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4 a Presentatie Peelgemeenten 
Harry Woltring licht dit agendapunt toe met een presentatie. De presentatie is ter 
beschikking gesteld in iBabs. 
 
Procesconclusie 
Informatie was voor de raadscommissie voldoende. Onderwerp in handen stellen van het 
college. 
 
PVDA stelt de vraag of inwoners direct de eigen contactpersoon aan de telefoon krijgt bij 
aanvragen? Dhr. Woltring geeft aan dat dit lokaal is georganiseerd in het gebiedsteam. De 
verantwoordelijkheid voor de bereikbaarheid ligt bij het lokale gebiedsteam. In 2018 wordt 
als Peelgemeenten geïnvesteerd in verbetering van ICT en de competenties van 
consulenten als het gaat om bejegening van cliënten en verbindend werken. 
 
OPA stelt de vraag hoe snel er contact opgenomen wordt met de inwoner? Wethouder 
Bevers beantwoordt dat binnen  2 dagen telefonisch contact wordt opgenomen en binnen 2 
weken een huisbezoek plaats vindt. Daarna wordt de aanvraag verzonden naar de 
backoffice voor beoordeling. Brigitte van Bladel vult aan dat twee maanden geleden nog 
sprake was van een achterstand. Dat is op dit moment weggewerkt. 
 
Harrie Woltring nodigt de commissieleden uit bij bijeenkomst Peelregio. 
  
 
5   Voorbereiden raadsadvies 
5. a Begroting 2018, programma's die deze commissie betreffen 
 
Procesconclusie 

 Besluitvorming / finale behandeling raad is door de raadscommissie voldoende voorbereid. 
Onderwerp in handen stellen raad. Voorgestelde wijze van behandeling: Bespreekstuk. 

  
Opinie 
DP geeft in algemene zin aan trots te zijn op de begroting. Moeilijk punt is nog sturing op 
Jeugdzorg en uitbouw lokale samenwerking. Het verzoek van DP is goed zicht te houden op 
zorgvraag en kosten ervan en te zorgen voor regelmatige terugkoppeling en evaluatie en 
daarover commissie informeren. Ook vragen zij te blijven investeren in ketenzorg en in 
nieuwe innovatieve aanpakken. Vraag aan de wethouder is hoe hij kijkt tegen verschuiving 
van middelen van WMO naar Jeugdzorg? 
 
Wethouder Bevers geeft aan dat de aanpak binnen de drie decentralisaties en de transitie 
vooral gericht is op preventief handelen. Hoe eerder de signalen worden opgepikt en hoe 
sneller een antwoord wordt geboden hoe meer escalatie kan worden voorkomen. Dit in 
samenwerking met inwoners. De huidige Inzet daarbij is een taakstellend en ‘ontschot’ 
budget in de drie D’s zodat er integraal kan worden gewerkt. Indien Raad wil dat er met 
middelen kan worden geschoven, dan is dat mogelijk. 
 
LR wil graag meer inzicht of de middelen in de 3 D’s voldoende zijn en hoe de verdeling is 
van de uitgaven. Ook willen zij graag een specificatie van de bijdragen aan advies- en 
cliëntenraden. Aanvullende vraag van LR of de vraag omtrent woonwagenbeleid nog uit 
staat? 
 
Wethouder Bevers geeft aan dat per jaar er meer inzicht komt in de uitgaven en de 
zorgvraag. Of er voldoende budget is, is nog moeilijk te zeggen. Dat is overigens een 
landelijk probleem. Met smacht wordt gewacht op de derde kwartaalrapportage van de 
Peelgemeenten. Dan is meer sturing mogelijk. Een eigen budget voor de advies- en 
cliëntenraden is opgenomen in de begroting. Wat betreft de vraag rondom 
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woonwagenbeleid. Dit vraagstuk komt zo snel mogelijk naar de Raad. 
 

 
CDA : Geeft het belang aan dat de dorpsondersteuners voldoende worden gehoord zodat 
ze niet overbelast raken. Neem ze serieus 
 
Wethouder Bevers geeft aan dat de dorpsondersteuners uitbreiding hebben gekregen van 
aantal uren.  
 
OPA: Sluit zich aan bij Lokale Realisten wat betreft complimenten. Groot belang wordt 
gehecht aan preventieve aanpak door goede zorg aan Jeugd, ter voorkoming van 
problemen in de toekomst. Ook de ouders moeten daarbij worden betrokken. 
 
Wethouder Bevers geeft aan dat preventief en vraaggericht werken en zoeken van 
oplossingen op lokaal niveau met voorliggende voorzieningen super belangrijk is om een 
goede zorg aan de jeugd te garanderen. 
 
D66 vindt het feit dat 3.3% van de kinderen in Gemert-Bakel in armoede zit een treurige 
constatering en vraagt wat nodig is om dit naar beneden te brengen en daarvoor financiële 
middelen vrij te stellen. Extra punt wat zij wil inbrengen is aandacht voor dementie. Daarbij 
verwijzen zij naar het voorbeeld van probeerhuizen. D66 wil graag middelen in de begroting 
vrij maken voor een dergelijk initiatief in Gemert-Bakel. 
 
Wethouder Bevers refereert ten aanzien van extra gegevens over armoede onder kinderen 
en jeugd aan een factsheet van de GGD Brabant Zuid-Oost en zegt toe deze bij het verslag 
toe te voegen. Gemeente Gemert-Bakel heeft een grote groep jongeren in beeld. Stichting 
Leergeld is een betrouwbare partner in de aanpak van armoede onder kinderen. Met 
Leergeld worden op dit moment afspraken gemaakt hoe zij nog meer kinderen kunnen 
bereiken en belemmeringen kunnen wegnemen voor deze kinderen om mee te doen. Een 
substantieel deel van de Klijnsmamiddelen zal hiervoor worden bestemd. Het idee om in te 
zetten op probeerhuizen wordt door de wethouder omarmt en zal worden meegenomen. 
 
PvdA verwijst naar de doelen zoals benoemd in de begroting ten aanzien van acties CJG 
(doel 1) en statushouders (doel 2) en verzoekt om bespreking van de stand van zaken 
tijdens de volgende commissievergadering. Wordt dit gehaald? Tevens refereert zij aan de 8 
netwerkbijeenkomsten. Zij constateren dat dat veel is en vragen naar monitoring van de 
resultaten. PVDA heeft een vraag ten aanzien van subsidiering van de Bibliotheek vanuit 
Klijnsmamiddelen. Zijn deze middelen niet bedoeld voor betaling in natura gericht op 
kinderen in armoede. Ten aanzien van de constatering dat de middelen voor uitvoering van 
de baanafspraken en beschut werken niet toereikend zijn, wordt gevraagd naar een 
handreiking hoe dat aan te pakken. Tot slot wil de PVDA meer inzicht in hoe de Eendracht 
inkomsten genereert en een positief saldo realiseren. 
  
Wethouder Bevers geeft aan dat het Actieplannen CJG en de aanpak statushouders 
uitvoeringsplannen betreffen. De vraag is in hoeverre de raad daarbij wil worden betrokken. 
Wethouder Bevers zegt toe te onderzoeken in welk vat de terugkoppeling naar de 
raadscommissie kan plaatsvinden. Wethouder Bevers geeft aan blij te zijn met de plannen 
in het regeerakkoord om weer meer regie te leggen bij de gemeente als het gaat over 
wonen, werken en taal. Wethouder Bevers geeft aan dat de netwerkbijeenkomsten van 
belang zijn om elkaar te ontmoeten. Van belang is wel om kritisch te blijven. Ten aanzien 
van de vraag over baanafspraken en beschut werk doet wethouder Bevers de toezegging 
om Senzer uit te nodigen om hierover een toelichting te geven. De Bibliotheek zet met 
diverse initiatieven in op de aanpak laaggeletterdheid, ook al in de vroeg- en voorschoolse 
educatie. Er is een sterke samenhang tussen Armoede en laaggeletterdheid. Om die reden 
vind wethouder Bevers het verantwoord om een deel van de middelen van Klijnsma ook 
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voor de bibliotheek te bestemmen. Ook hier gaat het over preventie. De gemeente is vrij om 
te bepalen waarop zij de Klijnsmamiddelen inzetten. In antwoord op de vraag naar de 
Eendracht geeft wethouder Bevers aan trots te zijn hoe de Eendracht zich heeft ontwikkeld. 
Door anders te programmeren, processen beter inzichtelijk te maken, en het aanbod te 
verbreden (bibliotheek, Taalhuis en Cei Goed (internetcafé)). 
 
Toezeggingen 
Voortgang vraag woonwagenbeleid komt zo snel mogelijk naar de Raad. 
Factsheets GGD Brabant-Zuidoost worden bij de stukken toegevoegd. 
Initiatief Probeerhuizen voor aanpak dementie wordt omarmt en meegenomen. 
Wethouder Bevers zegt toe te onderzoeken in welk vat de terugkoppeling naar de 
raadscommissie kan plaatsvinden 
Ten aanzien van de vraag over baanafspraken en beschut werk doet wethouder Bevers de 
toezegging om Senzer uit te nodigen om hierover een toelichting te geven.  
 
6 Vragen commissieleden over niet geagendeerde onderwerpen 
LR: ‘Eigen bijdrage WMO’. Is het nog zinvol om dat in de raadscommissie te bediscussiëren 
nu het al in de begroting is opgenomen? De discussie kan nog worden gevoerd in de Raad 
tijdens de behandeling van de begroting op 9 november.  
 
Opa: hoeveel resultaten boeken de dorpsondersteuners? 
Antwoord: agenderen van werkwijze en resultaten in commissie. Raad kan dan oordeel 
vormen (toezegging). 
 
PvdA: doelstelling van 2018 is dat de stem van Bakel meer gehoord moet worden. De wens 
is om project stem van Gemert te starten door ambtenaren in wijken met minder bedeelde 
mensen. 
Antwoord: kan besproken worden in raad bij behandeling begroting. 
 
 
7 Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.20 uur. 
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Voortgangslijst toezeggingen commissie 
 

 
Datum 
Rdscie. 

Toezegging Afgedaan ja/nee 

23-2-2017 Agp 6 Toelichting over de actuele 
afhandelingstermijnen Peel 
samenwerkingsorganisatie 
 

3/4 heeft wethouder Bevers in de 
adviescommissie dringend verzocht om 
rapportages. Daarna meerdere keren 
nagevraagd. 12/6 Info is nog niet beschikbaar. 
11/9 Info is nog niet beschikbaar, omdat de Peel 
nog niet kan rapporteren. Toegezegd is dat deze 
info beschikbaar is bij de derde kwartaal 
rapportage. 

14-9-2017 3a. Wethouder Bevers zegt toe 
met het Logeerhuis, zorgboog en 
ziekhuis in gesprek te gaan over 
eventuele samenwerking.  
 

Mondeling toegelicht tijdens de vergadering. 
Eerst een logeerhuis voor de afgesproken 
doelgroep. Indien mogelijk kan mogelijk op latere 
termijn een verbreding van de doelgroep volgen. 
Op dit moment is dat nog niet aan de order. 

14-9-2017 3d.Wethouder Bevers zegt toe 
informatie over de aangedragen 
onderwerpen op korte termijn aan 
te bieden aan de commissie. In 
de meeste gevallen zal dit via RIN 
gebeuren waarna de commissie 
alsnog de mogelijkheid heeft, bij 
behoefte aan aanvullende 
informatie, het onderwerp te 
agenderen.  
 

Monitor wonen; Wijkteams: presentatie 
wijkprofielen; Innovatieprojecten: presentatie 
voortgang; Dementie & Jeugd; Jeugd- en 
jongerenwerk; Handhaving op SD; Veilig thuis; 
Nieuwe adviesgroep; Aandacht aan preventie; 
Preventie alcohol en drugs; Pilot rijkbeleid GGD 
drugspreventie; Zorgmijders; Geiten- Q koorts 
volksgezondheid; Voortijdig schoolverlaten en 
schoolverzuim; Peelgemeenten / Dhr Woltering; 
Goedkope huurwoningen. van genoemde 
onderwerpen volgt een Rin 

14-9-2017 5c. Informatie over verlaging van 
WMO bijdrage uit de gemeente 
Leerdam wordt toegevoegd aan 
het verslag. 

20170925 Antwoord opgenomen in de griffiemail 
en toegevoegd aan de stukken van de cie 

12-10-2017 Voortgang vraag 
woonwagenbeleid komt zo snel 
mogelijk naar de Raad. 

 

12-10-2017 Werkbezoek Senzer wordt in 
afstemming met de leden van de 
raadscommissie georganiseerd. 

 

12-10-2017 Initiatief Probeerhuizen voor 
aanpak dementie wordt omarmd 
en meegenomen. 

 

12-10-2017 Wethouder Bevers zegt toe te 
onderzoeken in welk vat de 
terugkoppeling van actpeunten 
CJG en statushouders naar de 
raadscommissie kan plaatsvinden 

 

12-10-2017 Ten aanzien van de vraag over 
baanafspraken en beschut werk 
doet wethouder Bevers de 
toezegging om Senzer uit te 
nodigen om hierover een 
toelichting te geven. 

 

12-10-2017 Factsheets GGD Brabant-
Zuidoost worden bij de stukken 
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toegevoegd. 

12-10-2017 Wethouder Bevers zegt toe de 
werkwijze en resultaten van de 
dorpsondersteuners te agenderen 
in commissie. Raad kan dan 
oordeel vormen. 
 

 

 


